
Sommaren 2019 inledes med klassiskt 
svenskt sommarväder med omväxlande 
varmt och soligt väder och däremellan 
regnskurar. Midsommarafton bjöd på fint 
uteväder för dans och lekar kring midsom-
marstången. Fortsättningen av sommaren 
blev vädermässigt mera normalt, jämfört 
med sommaren 2018. Det gavs rikligt med 
möjligheter till uteliv och att njuta av sol och 
värme i Sandskogen.

Årsmötet 2019
Föreningens 54:e årsmöte hölls den 7:e juli 
på Ystads Arena. Cirka 150 medlemmar in-
fann sig till mötet. 

Till årsmötet välkomnades gästerna, kom-
munstyrelsens 1:e vice ordförande Gunilla 
Andersson, samt polisman Ted Eriksson och 
webbdesigner Ylva Wikberg, Other Room 
Design. 

Räkenskaperna föredrogs, godkändes och 
styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det 
gångna året. 

Magnus Björkman avgick som styrelseord-
förande och som ny ordförande valdes 
Ingmar Sjöstrand. Två nya ordinarie med-
lemmar samt en ny suppleant valdes in i 
styrelsen. Nyval gjordes också till revisor, 
revisorssuppleant och valberedning. Mer 
om detta finns att läsa i årsmötesprotokollet 
på vår hemsida www.vys.se

Under övriga frågor berättade Polisman 
Ted Eriksson, född och uppvuxen i Ystad, 
om dagen då han nästan miste livet. Han 
tjänstgjorde vid en demonstration i Stock-
holm den 31 augusti 2017. Där blev han helt 
oprovocerat angripen av en knivbeväpnad 
man. Vi fick höra en gripande berättelse om 
alla känslor hos både Ted och hans familj. 
Det har tagit lång tid att komma över hän-
delsen och att komma fram till att tankar om 
hämnd inte är en bra överlevnadstaktik. Han 
har nu hittat tillbaka till den positiva livssyn 
som han hade tidigare. Magnus Björkman 
tackade Ted Eriksson för ett gripande och 
mycket bra föredrag.

Gunilla Andersson informerade om Ystads 
nya minoritetsstyre med en ”treklöver” av M, 
KD och L, vilket medför att det krävs myck-
et diskussioner kring olika frågor, men också 
möjligheter. Hon redogjorde kort för vad 
som är på gång i kommunen i olika samman-
hang och konstaterade att det är stor inflytt-
ning till Ystads kommun, vilket är positivt.

Gunilla Andersson konstaterade att det 
mesta som berör Sandskogen ligger inom 
Samhällsbyggnadsnämndens ansvarsområ-
de och att VYS träffar såväl politiker som 
tjänstemän inom Samhällsbyggnad ett par 
gånger om året och att Samhällsbyggnads-
nämndens nye ordförande är Per-Olof Lind 
(L). Hon konstaterade också att rekrytering-
en av en ny kommundirektör pågår efter 
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förre kommundirektören som slutat. 
Gunilla Andersson kommenterade vidare 
de olika frågor som rör Sandskogen som 
VYS styrelseordförande Magnus Björkman 
i förväg hade adresserat som de aktuella 
frågor som VYS styrelse arbetar med på 
uppdrag av VYS årsmöte. Svaren/kommen-
tarerna till dessa frågor framgår i detalj i års-
mötesprotokollet som går att finna på vår 
hemsida www.vys.se.

Ylva Wikberg, systemvetare/webbdesigner, 
som jobbat många år i USA, har nu återvänt 
till Sverige och Skåne. Hon presenterade 
VYS nya hemsida som kommer att lanseras 
när den har fyllts på med information.

Årsmötet beslutade att ge fortsatt uppdrag 
till styrelsen att arbeta vidare med frågorna 
om Skydd för kusten, Skötselplanen, Kom-
plementbyggnadernas storlek, Trafikfrågor, 
och Dialog med kommunen, varvid särskilt 
framfördes vikten av att trafikproblematiken 
löses snarast möjligt för att komma tillrätta 
med trafiken genom Sandskogen och på 
Saltsjöbadsvägen.  

Magnus Björkman tackade Ingrid Westin 
Wallinder som årsmötesordförande, gäs-
terna Gunilla Andersson, Ted Eriksson och 
Ylva Wikberg, samt avgående funktionärer, 
styrelseledamoten Agneta Landqvist, sty-
relsesuppleanten Ingemar Persson, revisorn 
Göran Löndahl, revisorssuppleanten Bo 
Lundström, valberedningens ordförande 
Ulla Tedenlid och valberedningsledamoten 
Johan Edgren, för deras insatser.

Som nyvald styrelseordförande tackade In-
gmar Sjöstrand för förtroendet samt å sty-
relsens och alla medlemmars vägnar tackade 
han avgående styrelseordföranden Magnus 

Björkman för hans engagemang och viktiga 
insatser för VYS under sina fem år som sty-
relseordförande.

Ny styrelse
Den nya styrelsen har haft två möten efter 
årsmötet. Vi har konstituerat styrelsen och 
fördelat arbetsuppgifter. I början av ok-
tober hade vi ett arbetsmöte med Ystads 
kommun, Samhällsbyggnad för att följa upp 
och arbeta vidare med de frågor som togs 
upp vid den förra styrelsens möte med 
Kommunen den 3’e juni i år. Mötena med 
kommunen sker i bra samförstånd, men frå-
gorna som behandlas har funnits med länge 
på agendan av olika skäl.

Ny hemsida för VYS – www.vys.se  
Efter årsmötet har några styrelsemedlem-
mar gjort ett gediget arbete med att fylla 
den nya moderniserade hemsidan med 
innehåll. De har fått stöd av Ylva Wikberg, 
Other Room Design som har gjort den tek-
niska delen av arbetet. Hemsidan lansera-
des den 26 september, samtidigt som den 
gamla hemsidan stängdes. Gå gärna in och 
läs och hör av er om ni har synpunkter. Det 
finns en hel del dokument att läsa för de 
som är intresserade. 

Fina-korset
VYS styrelse har ställt en fråga till kommu-
nens gatuchef om åtgärder för att förbättra 
trafikflödet mellan Österleden och Södra 
Dragongatan vid Fina (Preem)-korset. Vi har 
fått följande svar på vår fråga:
Någon tidsplan om när åtgärder vid Preem 
korsningen blir, kan jag inte säga, men jag 
hoppas på 2020.D et ligger på politikernas 
bord.



Tysklönn
VYS styrelse har ställt en fråga till kommu-
nens parkchef om invasiva arter i Sandsko-
gen. Vi har fått följande svar på vår fråga:

Det finns en skötselplan för Stugområdet 
Ystad Sandskog som godkänts av Samhälls-
byggnadsnämnden.

Sandskogen är där indelat i ett antal mindre 
områden med en beskrivning av nuläget, en 
målbild och skötselåtgärder för varje områ-
de. Där beskrivs också problematiken med 
tysklönn och andra invasiva arter. 

Föreslagna åtgärder innebär inte att beslut 
har fattats kring att genomföra dessa utan 
åtgärderna genomförs i den omfattning som 
är möjligt att prioritera inom ramen för sam-
hällsbyggnadsnämndens årliga driftsbud-
get. I dagsläget har parkenheten bara resur-
ser att klara av de trädfällningsönskemål som 
inkommer och som anses befogade. Vi han-
terar också träd som vi själva upptäcker som 
kan utgöra en risk. Skötselplanen utgör ett 
underlag för vilka träd som ska prioriteras 
för att på sikt nå den målbild som området 
har. Men parkenheten har i dagsläget inte 
resurser att gå igenom varje område och se 
till att tysklönnarna reduceras.

Österlenbanan, Ystad–Simrishamn 
(följande text är hämtad från Trafikverkets 
hemsida och finns med då projektet påver-
kar livet i Sandskogen. Det finns mera info 
att läsa på Trv´s hemsida.)

Framtida ambitioner för järnvägen 
mellan Malmö–Ystad–Simrishamn
Tiotusentals resenärer färdas med tåg på 
sträckan Malmö–Ystad–Simrishamn varje 
dag. Pendlingsmönstren kännetecknas av 
stora flöden i riktning mot de regionala kär-
norna. Eftersom tillgängligheten är lägre i 
sydöstra Skåne än i övriga regionen är det 
viktigt att vi har en fungerande kollektivtra-
fik för arbetsresor, studiependling och fritid.

– Trafikverkets satsningar på järnvägen i 
sydöstra Skåne har pågått under en längre 
tid. Genom höstens arbeten får vi en ännu 
mer tillförlitlig järnväg som underlättar för 
människor att resa kollektivt, säger Sara Lund-
gren, samhällsplanerare på Trafikverket.

Framtidsambitionerna för banorna stannar 
dock inte där. Region Skåne tillsammans 
med Skånetrafiken och Trafikverket har ge-
nomfört en åtgärdsvalsstudie med rekom-
menderade satsningar indelade i etapper. 
Slutmålet år 2050 är dubbelspår på hela 
Ystad- och Österlenbanan samt triangelspår 
i Tomelilla. Det betyder att restiderna för-
kortas till Ystad och Simrishamn, en ökad 
turtäthet, samt en bättre tillgänglighet till 
Köpenhamn.
Insatserna innebär mötesspår på platser där 
de gör störst nytta i restidsvinst och effek-
tivitet. Om alla etapperna genomförs kom-
mer restiden med direkttåg Malmö-Ystad bli 
17 minuter kortare och Simrishamn-Malmö 
22 minuter kortare. Det skulle även kunna 
ge fler avgångar med kvartstrafik och halv-
timmestrafik för respektive sträckor. Dock 
förutsätter genomförandet att första etap-
pen finansieras i kommande nationella plan 
2022–2033.



Stugbevakning
Liksom tidigare år, kommer Christina Pers-
son och Ulla Tedenlid att erbjuda stugbe-
vakning under vinterhalvåret (15/10–15/3) 
till de som önskar det. Det innebär att de 
tittar till stugan en gång per vecka till ett pris 
av 400 kr. Christinas kontaktuppgift finns på 
hemsidan. 

Vill du ha Sandskogsnytt 1 och 3 
på e-post?
Av kostnads- och arbetsmässiga skäl, ser 
styrelsen gärna att fler använder e-post för 
att ta emot Sandskogsnytt. Vi har då också 
möjlighet att snabbare nå ut med aktuell 
information. Om du kan tänka dig detta, 
så skicka ett mejl till:  vysiystad@gmail.com 
Ange namn, e-postadress, hemadress och 
kvartersbeteckning (se rutan nedan).

Föreningens behandling 
av personuppgifter
Ystads Villaägareförening för ett register 
över alla medlemmar. Medlemsregistret 
innehåller uppgifter om namn, kvartersbe-
teckning, folkbokföringsadress och ibland 
e-postadress och telefonnummer. Genom 
att betala medlemsavgiften har du som 
medlem också godkänt att föreningen spa-
rar ovan nämnda uppgifter. Medlemsregist-
ret används för att kunna göra utskick av 
till exempel Sandskogsnytt och för att hålla 
reda på inbetalning av medlemsavgifter.

Föreningen lämnar inte ut uppgifter ur re-
gistret till kommersiella ändamål.

En medlem har rätt att ta del av de uppgif-
ter som föreningen har registrerat om ved-
erbörande.

Personuppgiftsansvarig är föreningens ord-
förande. Personuppgiftsbiträde är fören-
ingens kassör, som ansvarar för medlemsre-
gistret.

Medlemsavgift 2019
OBS! 100 kr

100 kr sätts in på PG 543981–5 eller BG 931–6274. Skriv namn, adress samt kod 
på inbetalningen. Koden är fyra siffror, kvartersnummer samt nummer i kvarteret.
Ex: Sågen 4 = 2604.
Kvartersnumren är som tidigare:

10 = Nyckelpigan 
11 = Tordyveln  
12 = Tallviveln
13 = Ollonborren 
14 = Flugsvampen 
15 = Smörsoppen

16 = Murklan  
17 = Kantarellen 
18 = Yxan
19 = Stensötan  
20 = Ormbunken 
21 = Mossan

22 = Karlavagnen 
23 = Orion  
24 = Kilen
25 = Barkjärnet 
26 = Sågen


